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Vragen van het lid Heerts (PvdA) aan
de minister van Justitie over het OM
dat doorgaat met regionalisering.
(Ingezonden 15 december 2009)

1
Kent u het artikel «OM kan door met
regionalisering»?1

2
Wat is uw mening over het feit dat
het Openbaar Ministerie (OM) naar
aanleiding van het kabinetsstandpunt
over de gerechtelijke kaart denkt dat
het door kan gaan met de
regionaliseringen en de vorming van
de landelijke ressortelijke
organisatie?

3
Hoe verhoudt deze voortvarendheid
van het OM zich met de nog te
bespreken gerechtelijke kaart?

4
Hoe kan het OM één Landelijk
Ressortelijk Organisatie bouwen met
een landelijke
hoofdadvocaat-generaal terwijl het
OM nog in overleg met u is over een
wettelijke verankering? Is dit niet
tegenstrijdig? Zo nee, waarom niet?
Zo ja, heeft u het OM hierop
aangesproken?

1 Opportuun, december 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen 6 januari
2010)

Hierbij deel ik u mee dat de
schriftelijke vragen van het lid Heerts
(PvdA) van uw Kamer over het OM
dat doorgaat met regionalisering
(ingezonden 15 december 2009) niet
binnen de gebruikelijke termijn
kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie ontvangen is.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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